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Z jednání SV

Nejen pro faráře

• Nově zvolený člen SV (náhradník) Jonatan 
Hudec bude mít jako patron na starost sbory 
Praha 4 - Modřany a Praha 4 - Jižní Město.

• SV doporučil ke zkoušce na výpomocnou 
kazatelku sestru Martu Vomlelovou ze sboru v 
Uhříněvsi a Alžbětu Lněničkovou ze sboru v 
Libčicích nad Vltavou.

• Doporučil povolací listinu Tomáše Cejpa 
(Libčice) a Tomáše Adámka (Škvorec). 

• SV předpokládá, že v prvním pololetí roku 
2025 budou sbory řešit změnu týkající se 
nájemních smluv kazatelů. V tuto chvíli SV 
čeká na pokyny z ústředí.

• Vracíme se k praxi vydávání polévek pro lidi v 
sociální nouzi. Budou vydávány nadále na 
dvoře sboru Žižkov I, děkujeme! SV schválil 
nákup vhodných stolů, které zlepší podmínky 
stravování.

Lednová pastorálka proběhne 14. ledna v 9:00 v Libeňském sboru  (U pošty 1098, Praha 8) s tématem 
West Side Bory. Po shlédnutí stejnojmenného filmu proběhne diskuse o terapeutickém potenciálu 
sociálního divadla, které tam s vězni probíhá už několik let a možnosti církve se do podobných věcí 
zapojovat - např. divadlo je něco, co také děláme ve sborech atd. A proč děláme tyto vězeňské projekty 
vždy v Noci kostelů.

Rok 2025 slibuje celou řadu dobrodružných situací. V tom občanském životě třeba volby do poslanecké 
sněmovny, v církevním se toho najde jistě také dost.

V seniorátním společenství vítáme Martu Zemánkovou, která 1.1.2025 nastoupila jako farářka v 
Berouně. Po další volbě pokračuje Tomáš Cejp v Libčicích nad Vltavou. V Libčicích koncem roku 
skončily hlavní práce na vybudování dvou bytů v podkroví fary. Gratulujeme jim k úspěšnému finiši. Je 
to krásné dílo! Sborům přejeme, aby se nadechly a dobře vykročily do další etapy.

Moc děkujeme všem sborům za vykonání a odvedení seniorátní sbírky. Zatím jste poslali skoro 90 tisíc, 
což je dobrý základ pro sbor ve Škvorci na odvod do personálního fondu. Ve Škvorci budou v lednu volit 
faráře. Myslíme na ně v modlitbách, aby jejich volba byla dobrá.

Velmi děkujeme za úspěšnou administraci Leonardovi Tecovi a také Alžbětě Hanychové. Dalibor 
Antalík se naopak v lednu ujme jako administrátor sboru v Benešově. Děkujeme mu.

I v seniorátní kanceláři prožíváme změny. Marika Vojtíšková, která dva roky trpělivě snášela nároky SV 
a zejména seniora, se teď trpělivě připravuje na příchod druhého potomka. Během března tedy bude 
odcházet na mateřskou. Hledáme možnosti, jak ji nahradit, což nebude snadné. Jsem ale moc rád, že 
Josef Bartošek v kanceláři zůstává. Oběma jim moc děkuji!

Milí bratři a sestry v seniorátu, jednejme dle letošního hesla JB: Všecko zkoumejte, dobrého se držte, 
zlého se chraňte v každé podobě. A sám Bůh pokoje nechť vás cele posvětí a zachová vašeho ducha, 
duši i tělo bez úrazu a poskvrny do příchodu našeho Pána Ježíše Krista. Věrný je ten, který vás povolal; 
on to také učiní. Co víc si přát. Amen
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